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Vystudoval fakultu stavební ČVUT, v dalším profesním životě se specializoval a je doposud 
aktivní v oblasti: 
 

• požární bezpečnosti staveb (např. požární zkoušky, výzkum, tvorba norem) 
• oponování návrhů na urbanizaci a vyhodnocení funkce urbanizovaných území 
• z ohledu ekonomického fungování území (územní plánování sídel) 
• vyhodnocování efektivity procesů řízení podle stavebního zákona a zákonů a předpisů 
• navazujících (např. přezkum řízení, rozsah práv účastníků řízení, okruh účastníků) 

 
12 let předsedal Komisi územního rozvoje, další 4 roky byl jejím místopředsedou a potom 4 
roky členem, souhrnně má tedy dvacetiletou praxi z činnosti v Komisi. Za tu dobu se Komise 
vyjadřovala ke všem významným projektům na území Prahy 1. Díky její činnosti mnoho 
projektů prošlo zdrcující oponenturou a předkladatelé významně změnili navrhované pojetí. 
Mnoho realizací získalo ceny a ocenění. 
 
V letech 1995-1999 byl součástí týmu, který připravil návrh územního plánu hl. m. Prahy, 
jako otevřeného transparentního systému pro rozvoj a města a ochranu zděděných hodnot. 
Tento dodnes platný územní plán nahradil neetický systém tzv. stabilizovaných území, 
praktikovaný zejména v období 1990-1994. 
 
Je aktivním bojovníkem za udržení ochrany bytového fondu v Pražské památkové rezervaci, 
proto se mu nelíbí návrh metropolitního plánu, který toto hledisko významně devalvuje. Není 
pyšný na své neúspěchy při snaze udržet v centru Prahy významné zaměstnavatele, kdy 
obchod tisíců zaměstnanců měl a dále má významný vliv na změnu struktury obchodů a 
nabídky zboží a služeb sloužících i pro obyvatele Prahy 1.  
Za nejvýznamnější úkol tohoto období považuje jednoznačné stanovení okolností, které tvoří 
předpoklady pro bydlení úplných rodin v centru. Je vášnivým odpůrcem aktivit, které z Prahy 
1 dělají místo bezbřehé zábavy.  
V současnosti jsou dle jeho názoru limity těchto, vůči obyvatelům Prahy 1, nepřátelských 
aktivit řádově překročeny. Již 55let tráví v ulicích Prahy 1, zná její zákoutí, porozuměl jejím 
potřebám.  
Navštěvoval školy v Masné a na náměstí Curieových, vyrůstal na hřištích po zbořených 
masných krámech a v předpolí kláštera sv. Anežky. Jeho školními jídelnami byly nynější Bake 
shop a restaurace Les Moules. 
 
Je nezbytné poznamenat, že já ani žádná z mých firem: 
 

• nikdy nebyli účastníkem jakékoli veřejné zakázky 
• s Městskou částí Praha 1 neměli nikdy žádný dodavatelsko-odběratelský vztah na 
• podnikatelské bázi 
• nevykonávali a nevykonávají jakoukoli ekonomickou činnost související se stavebními 
• aktivitami na území Prahy 1. 


